
  

 

 

    Äntligen efter två år 

     
En kulen torsdagskväll i november träffades vi på Skeppsgården för en välkomst- och 

informationsträff med gamla nya och nya nya medlemmar. 

Kvällen, för de 31 nya medlemmarna, inleddes med ett glas vin, cider eller vatten vid 

ankomsten. Då klockan var slagen hälsade Britt-Marie Danielsson alla välkomna och 

överlämnade stafettpinnen till ordförande Ursula Edfast. Efter en kort information om vår 

förening visade Ursula den stol som Ann-Christine Edin tapetserat med sidor från 

Medlemsforum. Så fin och den kan beskådas på SPF-expeditionen tills vidare. 

Ingemar Persson guidade runt på vår hemsida. Håkan Jonsson pratade försäkringar. Därefter 

fick vi ut och resa med Lennart Carlsson. Något kortare resor, stadsvandring och 

kulturspaning berättade Eva Fogelberg om. Men vad är en förening utan fest. Elisabeth 

Andersson från programkommittén berättade om kommande månadsmöten, pubar och 

vårfest. 

Nu var det dags för smörgåstårtan med drickbart därtill.  En mycket trivsam kväll avslutades 

med guidning av Ursula i våra nya fina lokaler. 

Text Gunilla Kjerrström och Britt-Marie Danielsson 

 

 

 

 


